

**Kowloon True Light School**  
School Circular No.152 (2018-2019)  
Anniversary Celebrations and Arrangements under Bad Weather Conditions

25 March 2019

Dear Parents/Guardians,

**A. Activities for celebrating the anniversary**

To celebrate the 70th anniversary of the school, we have organized a thanksgiving service and the S1 Form Council Inauguration Ceremony on 4 May 2019 (Saturday). You are cordially invited to join us. The details are as follows:

**1. Anniversary Celebration 4 May 2019 (Saturday)**

Roll call	1:30 p.m.
Flag raising ceremony	2:00 p.m.
Thanksgiving Service and S1 Form Council Inauguration Ceremony	2:15 p.m.
Dismissal of students	4:30 p.m.

Students need to hand in a parents' letter in advance for casual leave and a doctor's certificate will be necessary for those who take sick leave.

**2. Arrangements under Bad Weather Conditions**

If bad weather conditions persist and the red rainstorm signal, black rainstorm signal or Typhoon No.8, are hoisted or if the Education Bureau announces lessons to be cancelled, the following arrangements will be made. However, the school holiday after the anniversary will remain unchanged.

\* If school is suspended on 7 May: Anniversary celebrations will be held on the second Saturday in May.

**B. Holiday after Anniversary**

6 May 2019 (Monday) will be the holiday after the anniversary; lessons will resume on 7 May 2019 (Tuesday).

**C. Arrangements under Bad Weather Conditions**

1. Please be alert to the announcements made by the Hong Kong Observatory. School will be suspended according to the instructions of the Education Bureau.
2. If class is suspended owing to rainstorm warning after students arrive at school, there will be staff present to take care of the students and lessons will be conducted as normal. Students will be dismissed when appropriate.
3. When the Education Bureau has not announced the suspension of school or after they have announced the resumption of school, parents should send their children to school according to the weather and traffic conditions.
4. For public examinations, announcement will be made by the HKEAA.

Thank you for your attention.

Yours faithfully,  
**Sandra Hon (Mrs.)**  
Principal



# 九龍真光中學

家長通告第 152 號（二零一八至二零一九年度）

## 【校慶活動及暴雨指引】

各位家長：

### I. 校慶活動

為慶祝70周年校慶，本校謹訂於二零一九年五月四日(星期六)舉行校慶感恩崇拜會暨中一開社典禮，歡迎貴家長撥冗蒞臨指導。謹臚列詳情如下，敬請貴家長查察並於三月二十八日或前簽署示覆。

#### 一. 校慶日活動 五月四日（星期六）

學生點名	下午一時三十分
升旗禮	下午二時
感恩崇拜會暨中一開社典禮	下午二時十五分
學生放學	下午四時三十分

因事請假者須事前具函申請，因病缺席者除請假信外尚應附交醫生證明書。

#### 二. 應變措施

以上日子，如遇天氣惡劣，紅雨、黑雨、八號風球，教育局宣佈停課，未能如期舉行，則照以下原則作特別安排，校慶後補假日則按校曆原定日期。遇校慶日停課：校慶會改期在五月第二個周六同一時間舉行。

### II. 補假

1. 五月六日（星期一）校慶後補假，五月七日（星期二）照常上課。

### III. 有關暴雨指引

1. 請各位家長注意天文台發出之熱帶氣旋及持續大雨的公佈，學校是否停課，以教育局宣佈為準。
2. 若學生回校後，教育局因暴雨而宣佈停課，學校會安排員工在校內照顧學生，並會繼續上課，在適當時指導學生回家。
3. 當教育局未宣佈學校停課，或在教育局宣佈復課後，家長們可視乎天氣及交通情況，自行決定學生應否回校。
4. 遇該等情況，學生遲到、缺課，均不會遭受處罰，但仍需照常辦理請假手續。
5. 至於公開考試是否取消，則以香港考試及評核局發出的公佈為準。

此致

貴家長

九龍真光中學 校長 **李伊瑩** 謹啟

二零一九年三月二十五日